
Kommunstyrelsen tog på nytt upp ärendet kring oktober månads protokoll 
som ledamöten Gerty Holst, Sverigedemokraterna, vägrat att justera. 
Ärendet gällde godkännande av information och hanteringen av konstverket 
som ska pryda kommunhusets samlingssal.

Ärendet godkändes på nytt av de 13 ledamöterna, men denna gång inte 
enhälligt.

Ordföranden Lars Ahlkvist, moderat, yrkade att paragrafen skulle justeras i
enlighet med beslutet den 10 oktober, medan partikollegan Per Elis Jansson 
yrkade att beslutet endast skulle vara att kommunstyrelsen godkände 
informationen, inte hanteringen, kring konstverket.

Efter omröstning och votering röstade åtta ledamöter för att beslutet från förra 
mötet ska gälla, medan fyra röstade för Janssons förslag. En ledamot avstod från 
att rösta.

Ja röstade: Jane Cimmerbeck (MP), Tommy Hall (S), Anders Johansson (S),
Brita Larsson (FP), Heidi Laine Lundgren (S), Kjell-Åke Persson (C), Sonja 
Persson (C) och Lars Ahlkvist (M).

Nej röstade: Per Elis Jansson (M), Gerty Holst (SD), Venche Larsson (M) och 
Gert Nygren (SPI).

Avstod från att rösta: Pelle Skerup (M). 

Protokollet har nu justerats av Anders Johansson (S) och därmed har 
kommunstyrelsen godkänt såväl informationen som hanteringen av ärendet kring 
Johan Falkmans konstverk som ska pryda samlingssalen i nya kommunset på 
Ringsjövägen 4.

Läs mer om Johan Falkmans konstverk•
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